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PROTOKLL FRA MØTE I NORDBERG MENIGHETSRÅD 

 

 

02.03.2021 kl. 1900 

 

Sted: På grunn av Oslos covid-19-restriksjoner, ble møtet avholdt på Teams. 

 

Åpning ved Sigrun Brun 

 

Tilstede: Bent Braskerud (leder), Bjarne Gaut (nestleder), Harald Bugge, Solfrid Øhrn, Jakob 

Lohte, Geir Erik Berge, Steinar Bakken, Sigrun Brun, Therese Wivilson-Schei (stiftspraksis)  

Forfall: Kristin Stang Meløe (studiepermisjon), Marianne Utle, Unni Harsten, Kari Eika 

 

 

SAKSLISTE 

 

 

Vedtakssaker: 

 

MR-17/21 Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjennes. 

 

MR-18/21 Godkjenning av referat (vedlagt) 

• MR-møte 28.01.21 

Vedtak: Referatet godkjennes. 

 

MR-19/21 Menighetsrådets rapport til årsmeldingen 

Vedlagt ligger utkast. Daglig leder orienterer i tillegg om status årsmelding og prosessen frem 

mot årsmøtet 18.04.21.  

 

Vedtak: Godkjent med noen endringer – disse er skrevet inn i eget dokument. Årsmeldingen i 

sin helhet sendes ut for mulighet til kommentarer fra MR en gang før påske.   

 

MR-20 /21 Stiftelsen Nordberg Seniordiakoni 

Søknadsfristen for midler 21/22 er 1. mars. Det er utnevnt en komité fra Nordberg som skal 

komme med en uttalelse til stiftelsen. Hvilke innspill ønsker MR å gi denne komiteen? 

 

Vedtak: 

- Svært positive til «unge møter eldre»-tiltak 

- Organist på gudstjeneste på Nordberghjemmet bør prioriteres 

- Skjerven gård gjør en svært viktig arbeide – men MR ser dette som en kommunal oppgave. 

 

 

 

MR-21/21 Menighetsbladet 

 

Sak ved Unni Harsten. Hvilket formål har menighetsbladet?  

 

Vedtak: Siden Unni Harsten måtte melde forfall til møtet, utsettes saken til neste MR. 



 2 

Drøftingssaker 

 

MR-22/21 Oppfølging av strategimøte 2020 

 

Sak 09/21 utsatt forrige møte. AU foreslår: 

 

- MR ønsker å ha et møte i året med alle i staben. Forslag om dette høst 21 med håp om fysisk 

oppmøte og måltid sammen. 

- Gunnhild kan på et senere tidspunkt lede et møte som inkluderer erfaringene fra forrige 

strategi-runde tilknyttet MUV. Dette bør også være et litt lengre møte med bl.a. måltid.  

- Invitere ansatte når det er aktuelle saker – for eksempel skal diakoniplanen snart legges 

frem. 

- Ungdomsarbeidet er særlig sårbart i disse smittevern-tider fordi det må bygge på relasjoner. 

Disse relasjonene går på tvers av klasser og skoler og har vist seg vanskelig å bygge sterkt på 

i tider med sosial nedstenging.  Selv om ungdomsarbeiderne har oppretthold kontakt med 

flere og jobbet trofast mot nye konfirmanter, gir den nåværende situasjonen oss mulighet til å 

tenke nytt og bygge noe igjen fra høsten av. Det kan være fint med et møte om sommeren der 

MR kan komme med noen innspill til hva det kan være lurt at menigheten satser på?  

 

Kommentar fra MR:  

Hvordan ivareta ungdommene våre i en krevende tid? Ønsker å ha sak om ungdom i 

menigheten oppe på menighetsrådsmøte 15. juni. Kapellan og eventuelt andre relevante 

inviteres. AU følger opp. 

 

 

Orienteringssaker 

 

MR-23/21 Stiftelsen Nordberg menighets eiendommer 

 

Bent Braskerud orienterte om status i saken. Stiftelsen ønsker å ha møte med AU 9. mars. 

Tema: Evaluering og avklaring. Det er fortsatt ikke kommet svar på søknaden sendt i 

romjulen til Stiftelsestilsynet. 

 

MR-24/21 Status bygg / oppussing 

 

Bjarne Gaut orienterte om status. 

MR hadde noen kommentarer:  

- Ikke behov for vask/stellebord på dåpssakristi 

- MR ønsker sterkt skyvedører så en kan gå gjennom kontorene 

- Det bør være glassvegg rundt resepsjonen så man slipper støyen i arbeidssonen 

- MR opplever at prosessen er krevende: det er mye vi ikke bli hørt på og dette bør 

dokumenteres. Bør MR ta opp saken med kirkevergen og/eller fellesrådet? MR ønsker at noen 

ressurspersoner med relevant kompetanse ser på løsningen som foreligger og hvilke 

muligheter man har. Slik at om man tar saken videre, foreligger det en saklig argumentasjon. 

Bent Braskerud / Bjarne Gaut følger opp dette.  

 

 

 

MR-25/21 Vårmarked 7.-9. mai 

Det blir vårmarked i hybelleiligheten i Peder Ankers vei 2 samt på uteområdet 7.-9. mai.  
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MR-26/21 Søknad om utsettelse vedr gudstjenesteordning 

 

MR ved sokneprest Kristin Stang Meløe har søkt biskopen om utsettelse av saken vedrørende 

uttalelse om gudstjenesteordning, grunnet coronasituasjonen. 

 

 

MR-27/21 Nytt fra fellesrådet (fast sak) 

Harald Bugge (MRs representant i KFIO) fortalte om saken om politiske ressurspersoner i 

menighetene der det kan være mulighet for påvirkning og kontakt inn mot byrådet for å 

påvirke økt bevilgninger. Spill inn aktuelle navn til Harald.  

 

MR-28/21 Personalsituasjonen (fast sak) 

 

Ikke noe nytt å melde. 

 

MR-29/21 Eventuelt 

 

- Nordberg menighets barnehage får full score på foreldreundersøkelsen 2020. De gjør en 

fremragende jobb og særlig i coronaåret 2020 har de virkelig stått på for å kunne tilby et trygt 

og godt barnehagemiljø under særdeles krevende omstendigheter. Menighetsrådet ønsker å gi 

de ansatte en oppmerksomhet for å vise at vi setter stor pris på arbeidet som gjøres. Daglig 

leder/Solfrid Øhrn/Geir Erik Berge følger opp slik at dette gjøres før påske.  

 

- Menighetsrådet har fått mail fra skolelaget om å bli partnermenighet. Vi har mange studenter 

i nærområdet, og MR er i utgangspunktet positive men ønsker mer informasjon. Gunnhild 

følger opp!  

 

- Daglig leder og fungerende sokneprest har sendt brev til byrådet for å få frem behovet for å 

kunne ha sorggrupper i menigheten.  

 

- Frysjabyen – hvordan forholder vi oss til dette som menighet? Hvordan nå ut til nye i 

nabolaget? 

 

- Menigheten har inngått avtale med Konic Minolta (der vi fra før av leaser printer), om å 

lease filmutstyr til streaming og filmproduksjon.  

 

 

Referent: 

 

 

Ingrid Marie Auke 

Daglig leder Nordberg menighet 

 

 

 

  


